
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

 

Protokół nr49/2023 
 

XLIX Sesja w dniu 19 czerwca 2023  

Nagranie z posiedzenia dostępne jest na stronie www.miedzno.esesja.pl w zakładce 

„Transmisje obrad”. Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2023 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 

20:54 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zdzisław Bęben 

2. Anna Chudaszek 

3. Zbigniew Ciesielski 

4. Zbigniew Graj 

5. Małgorzata Grzyb 

6. Elżbieta Makles 

7. Dorota Miśkiewicz 

8. Konrad Puchała 

9. Ewelina Stobiecka 

10. Agnieszka Szczypiór 

11. Małgorzata Szymonik 

12. Czesław Trzepizur 

13. Piotr Wawrzyniak 

14. Waldemar Wosiński 

15. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1.Piotr Derejczyk– Wójt; 

2. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

3. Anna Kuras – Sekretarz; 

4. Grażyna Makles – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie; 

5. Dariusz Nowak– Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 

6. Piotr Korkus– Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej; 

7. Mieczysław Szewczyk– Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego; 

8. Mieszkańcy Gminy Miedźno. 

 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zdzisław Bęben realizując czynności proceduralne 

otworzył posiedzenie XLIX Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał 

obecnych radnych oraz pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 14 radnych, co 

stanowi quorum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz podejmowania 

prawomocnych uchwał. W związku z tym przewodniczący Bęben stwierdził prawomocność 

sesji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Bęben zapytał, czy są propozycje zmian porządku obrad. 

Wójt Piotr Derejczyk poprosił o wykreślenie z porządku obrad pkt 7. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wójta o wykreślenie z porządku obrad punktu 7.  

http://www.miedzno.esesja.pl/


Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Graj złożył wniosek o to aby po pkt 7 umieścić punkty 23-31, natomiast punkty od 8 do 

16 umieścić w miejscu punktów 23-31. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radnego Graja, aby po pkt 7 umieścić punkty 23-31, natomiast punkty od 8 do 16 umieścić  

w miejscu punktów 23-31. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, 

Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, 

Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zdzisław Bęben, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Czesław Trzepizur 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek został przyjęty. 

Radna Stobiecka złożyła wniosek aby z pierwotnego porządku obrad usunąć punktu 14,15 i 21. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radnej Stobieckiej w sprawie usunięcia z pierwotnego porządku obrad punktu 14,15 i 21. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 

Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zdzisław Bęben, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek został przyjęty. 

Radny Wosiński złożył wniosek odnośnie wprowadzenia uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Radnego Wosińskiego odnośnie wprowadzenia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Konrad 

Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, 

Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Miśkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zdzisław Bęben złożył wniosek aby pkt 11 pierwotnego 

porządku obrad umieścić po przyjęciu protokołów. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczącego, aby pkt 11 pierwotnego porządku obrad umieścić po przyjęciu protokołów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Graj 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Zdzisław zarządził przerwę na wprowadzenie punktów do porządku Sesji. 

Po wznowieniu obrad porządek obrad został poddany pod głosownie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Porządek obrad został przyjęty i brzmiał on następująco: 

1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy Miedźno. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Miedźno. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Miedźno. 

6. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Miedźno. 

7. Wręczenie odznaczenia „ Zasłużony dla rolnictwa ” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 

2023-2036. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1609/7.  



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

w miejscowościach Miedźno i Władysławów.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miedźno. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części miejscowości Miedźno i Wapiennik. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniach chronionych i za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Miedźno na lata 2023-2030. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Miedźno 

20. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych 

odpadów 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Miedźno zadania publicznego  

w zakresie zdarzeń z udziałem zwierząt domowych i dzikich w obrębie dróg 

powiatowych i wojewódzkich. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju Wsi  i Rolnictwa na 2023 r. 

23. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2022. 

24. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2022. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania. 

26. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

27. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok. 

29. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2022 rok. 

30. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

32. Wolne wnioski. 

33. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XLV sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLV Sesji Rady Gminy Miedźno. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XLVI sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XLVI Sesji Rady Gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XLVII sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Protokół został przyjęty. 

 

6. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy Miedźno. 

Przewodniczący Bęben zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z XLVIII sesji Rady Gminy 

Miedźno. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Gminy Miedźno. Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Elżbieta Makles, Dorota 

Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata 

Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Protokół został przyjęty. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  

w miejscowościach Miedźno i Władysławów. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zabrała głos mówiąc, że po rozmowie z Panem Inspektorem Dariuszem 

Nowakiem z Urzędu Gminy podczas ostatniego posiedzenia Komisji w dniu 25 maja 2023 r. 

członkowie jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Dodała również, że 

sama zamiana co do dojazdu do działek jest słuszną decyzją. Komisja ma zastrzeżenia jedynie 

co do działki na którą ma być zamieniona. Dlatego Komisja nie wyraziła na chwilę obecną 

pozytywnej opinii na temat tego projektu uchwały.  

Radny Trzepizur powiedział, że wczoraj odbyło się spotkanie z mieszkańcami Władysławowa, 

którzy jednoznacznie powiedzieli kategoryczne NIE odnośnie zamiany tej konkretnej działki. 

Mieszkańcy chcieliby aby dokonać zamiany na działkę Pana Sołtysa która znajduje się za 

świetlicą Władysławowa, która jest przeznaczona pod budowę boiska dla dzieci. Dodał 

również, że mieszkańcy złożyli petycję do Wójta dotyczącą budowy drogi łączącej 

Władysławów ul. Turystyczna z Miedźnem ul. Jagiełły w której prosili aby zamienioną działkę 

przeznaczyć na poszerzenie tej drogi na co dostali pismo odmowne. Radny Trzepizur 

powiedział również, że właściciele działek z ulicy Ogrodowej oraz Wyzwolenia powinni się 

zrzec swoich kawałków posiadłości na poczet tej drogi a nie kosztem innej miejscowości. 

Dodał, że mieszkańcy Władysławowa aby dostać się do Miedźna przejeżdżają 7,5 km. Poprosił 

Radę Gminy aby byli przeciwni podjęciu uchwały.  

Kolejno głos zabrał Wójt, który chciał powiedzieć kilka słów sprostowania. Po pierwsze 

stwierdził, że nieprawdą jest stwierdzenie że nic się nie robi względem połączenia 

Władysławowa z Miedźnem. Jest przygotowywana koncepcja przebudowy dróg na Starym 

Miedźnie w którym kluczowym elementem jest przebudowa tej właśnie drogi. Poprosił aby nie 

wprowadzać w błąd mieszkańców oraz tych którzy oglądają transmisję obrad. Zaznaczył, że 

taka przebudowa jest kosztowna należy przygotować do tego projektu dokument oraz plany 

budowy. Dodał, że w ostatnim roku Władysławów uzyskał bardzo duże wsparcie od Gminy. 

Władysławów jest miejscowością bardzo długą. Podkreślił, że zaczyna się od miejscowości 

Popowów a kończy przy Borowej. My jako Gmina stanowimy całość i jako Gmina dużym 

wysiłkiem przebudowujemy między innymi Remizę Strażacką we Władysławowie. W związku 

z tym nie można powiedzieć, że nic się do Władysławowa nie robi, to jest głębokie 

przekłamanie. Kolejną rzeczą o której wspomniał to powstanie boiska sportowego o którym już 

słyszał już osobiście od 16 lat. Mówiliśmy o działce przeznaczonej pod zamianę i była taka 

decyzja Władysławowa żeby wytypować ją do sprzedaży. Były próby sprzedaży tej działki ale 

nikt się nie zgłosił a osoby które chciały ją kupić zaproponowały pół ceny więc nie została 

podjęta decyzja o dalszej jej sprzedaży. Jeśli chodzi drogę która ma łączyć ul. Ogrodową z ul. 

Wyzwolenia to nie chodzi o łączenie tylko o problem którym jest brak dojazdu do pól rolników. 

W tym momencie wybudowanie całkowicie nowej drogi jest to kilkumilionową inwestycją 



której Gminy nie stać. Pierwszym rozwiązaniem były rozmowy z właścicielami działek ul. 

Ogrodowej gdzie właściciele odmówili. Gmina chciała odkupić działki ale nie w cenie działki 

budowlanej bo nią nie jest a ponadto przechodzi prze nie linia wysokiego napięcia. 

Zaproponowano odkupienie 12 metrów od granicy na drogę, zamianie na działkę budowlaną 

oraz przebudowę linii napięcia aby stała się w pełni działką budowlaną .Odrzucono ten 

wniosek. Konieczne było wprowadzenie nowego rozwiązania dojazdu. Zaproponowaliśmy 

inne rozwiązanie. Działkę na ul. Wyzwolenia należąca do Pana Ludwika Pogody obecnego na 

sali. Wstępnie zgodził się na oddanie 12 metrów na drogę lecz drugi właściciel nie zgodził się 

na wykupienie tego pasa 12 metrów, ponieważ nie interesuje go sprzedaż , może się jedynie 

zamienić. Gmina zaczęła szukać rozwiązania w postaci zamiany działki która będzie podobnej 

Rzeczoznawca działkę na Władysławowie wycenił podobnie do tej znajdującej się w Miedźnie. 

Wójt Dodał, że odrzuca też argument że jest to szkoda dla Władysławowa, ponieważ z budżetu 

Gminy Władysławów otrzymał bardzo ogromne wsparcie w postaci przebudowy remizy i nie 

powinno mówić się że jest poszkodowany. Na sam koniec dodał, że jeśli Rada nie wyrazi zgody 

na zamianę nieruchomości to oczekuje od niej propozycji jak rozwiązać istotny problem . 

Głos zabrał mieszkaniec Gminy Pan Bochnia mówiąc, że Wójt wyjaśnił poprawnie o co chodzi 

mieszkańcom, a mianowicie o dojazd do swoich pól ok. 12-13 rolnikom. 

Radny Graj zabrał głos mówiąc, że posiada wątpliwości co do reszty działek przez które 

przebiega linia wysokiego napięcia, które nie będą nadawać się pod dzierżawę .Jakie jest inne 

przeznaczenie tych działek które Gmina mogłaby zaproponować. 

Wójt Piotr Derejczyk odpowiedział, że potrzebne jest 12 metrów szerokości pasa drogowego 

reszta działki nie jest potrzebna. Dodał, że nie zgadza się z Panem Radnym że działka nie może 

być wykorzystana rolniczo. Dodał, że w przeszłości otrzymywał pytania od rolników którzy 

aby zrealizować projekty unijne potrzebują ziemi pod dzierżawę. Daje to możliwość 

wydzierżawienia tych ziem. Główny problem jaki Gmina ma to brak nieruchomości co 

powoduje że potem są kłopoty na zamianę działek w konkretnym miejscu. Ludzie nie chcą 

sprzedawać, chcą się zamieniać. Tak było w przypadku PSZOKU np. też były kłopoty ze 

znalezieniem dogodnej nieruchomości. Gmina posiada dużo lasów a potrzebne są działki 

rolnicze. W przypadku gdyby Gmina posiadałaby większą liczbę nieruchomości to można 

byłoby wybierać na co można byłoby się zamienić tak nie ma takiej możliwości. 

Radny Trzepizur zadał pytanie zebranym rolnikom jak dotychczas dojeżdżali do swoich pól. 

Pan Bochnia odpowiedział, że w latach poprzednich wszystko było uzgodnione ustnie. Problem 

pojawił się kiedy okazało się, że nie ma żadnych ustaleń prawnych. 

Radny Trzepizur zabrał głos mówiąc, że wyjściem z tej sytuacji mógłby być podział działki 

rekreacyjnej we Władysławowie na ul Sosnowej. Znajdująca się tam działka mógłby zostać 

podzielona na mniejsze co dałoby wtedy możliwość zamiany.  

Wójt Piotr Derejczyk odpowiedział, że osobie której została zaproponowana zamiana działki 

zostały przedstawione kilka opcji i z nich wybrała właśnie tą we Władysławowie. 

Rady Bęben zwrócił się ro danych mówiąc: Szanowni Państwo a szczególnie Radni sołectwa 

Miedźno, zastanówcie się ponieważ jeśli Wy nie pójdziecie za mieszkańcami, to nie 

reprezentujecie tych ludzi. Należy sobie pomagać. Pojawił się problem, więc należy go 

rozwiązać. Proponowane przez Pana Wójta rozwiązanie jest dobre. 

Wójt Piotr Derejczyk dodał, że to nie jest problem świeży. Istnieje on już od roku 2018. Gdyby 

była możliwość porozumienia się wewnętrznie już by to nastąpiło. Jeśli ta zamiana nie dojdzie 

do skutku to nie wiadomo czy sześciu właścicieli zgodzą się na zmiany. To przyczyni się do 

prowadzenia kolejnych rozmów i szukania kolejnego, innego rozwiązania. Dodał również, że 

to nie było pierwsze rozwiązanie z którym wyszedł aby rozwiązać zaistniały problem.  

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w miejscowościach 

Miedźno i Władysławów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zdzisław Bęben, Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Piotr Wawrzyniak, 

Waldemar Wosiński 

PRZECIW (2) 

Anna Chudaszek, Czesław Trzepizur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka 

Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Ciesielski 

Głos zabrał Radca Prawny Tomasz Głębocki mówiąc, że większość jest za niż przeciw 

dlatego uchwała zostaje przyjęta. 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 312/XLIX/2023. 

O godz. 15.30 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

O godz. 15.40 Przewodniczący wznowił obrady XLX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

8. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2022. 

Wójt przedstawił Raport o stanie Gminy za 2022 rok. 

O godz. 17.00 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

O godz. 17.15 Przewodniczący wznowił obrady XLX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

9. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2022. 

Radny Wosiński zabrał głos mówiąc, że zanim radni rozpoczną debatę, chciałby zwrócić uwagę 

na to, że do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wpłynęła skarga na działanie Wójta w związku 

z nieopublikowaniem Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2022 w terminie do 31.05.2023. 

Wójt Piotr Derejczyk powiedział, że gdy zapozna się z treścią skargi wtedy będzie mógł się do 

niej odnieść. Dodał, że w Ustawie nie napisano terminu publikacji, jedyny termin jaki jest na 

przekazanie Raportu Radzie Gminy. 

Radny Graj zabrał głos mówiąc, że artykuł 28aa mówi o tym, że Wójt co roku do dnia 31.05. 

przedstawia Radzie Gminy Raport o stanie Gminy za rok poprzedni. 

Wójt Piotr Derejczyk jeszcze raz podkreślił to co wcześniej powiedział. Termin ustawowy, 

który Pan Radny przytoczył dotyczy przedstawienia raportu Radzie, radnym, ale publikacja  

w BIP to nie jest przedstawienie raportu Radzie. Dodał, że Radny Graj już drugi raz manipuluje 

treścią przepisu mówiąc o przepisach debaty i przedstawieniu raportu. 

Radny Graj powiedział, że ma kilka uwag do działalności za 2022 rok. 

Rozpoczął od inwestycji na Izbiskach finansowanej ze środków rządowego funduszu 

inwestycji lokalnych przeznaczony na inwestycje bliskie ludziom. Powiedział, że powstała tam 

świetlica oraz pomieszczenia przeznaczone dla środowiska nie służy społeczności. Chodzi  

o mieszkanie służbowe. Na jakiej podstawie prawnej powstały takie mieszkania, ponieważ nie 

było mowy o żadnych lokalach służbowych czy użytkowo - handlowych. Miały być tam dwa 

lokale socjalne. Zadał pytanie z jakich pieniędzy zostało sfinansowane wyposażenie tych 

mieszkań oraz ile ono kosztowało. Kolejnym tematem jaki poruszył był brak uczestnictwa 

Wójta w obradach Sesj Rady Gminy, które są zwoływane na jego wniosek i na których się nie 

pojawia. 



Wójt Piotr Derejczyk rozpoczął swoją odpowiedź od tematu obecności na Sesjach mówiąc, że 

nie jestem członkiem Rady i nie ma obowiązku uczestniczenia podczas obrad. Dodał, że  

w przypadku składania projektu budżetu obecność Rady jest ważna nie jego. Podkreślił, że 

Radni posiadają narzędzia takie jak interpelacje i zapytania i dlaczego z nich nie korzystają  

i jest ich tak mało w raporcie. Kolejno Wójt odniósł się jeszcze do budynku w Izbiskach mówiąc, 

że jest sfinansowany i zrealizowany w całości. Zaznaczył, że w tym budynku miało nie być 

robione piętro, ponieważ nie ma tam potrzeby dwupiętrowej świetlicy, natomiast była potrzeba 

stworzenia lokalu użytkowego czy mieszkania służbowego, dlatego tam takie zostało zrobone. 

Radna Stobiecka rozpoczęła swoją wypowiedź od tematu infrastruktury a mianowicie od 

odrzuconego wniosku dotyczącego modernizacji ul. Topolowej w Ostrowach nad Okszą. 

Zadała również pytanie odnośnie budynku ZSP w Mokrej, czy dzieci od września będą mogły 

już tam się uczyć. Zwróciła też uwagę na dostęp do opieki zdrowotnej aby podjąć jakieś 

działania związane z tym zakresem. Kolejnym tematem jaki poruszyła jest nieprawdziwa 

informacja na temat odrzuconego projektu uchwały związanego z pomocą dla Ukrainy oraz 

upoważnienia Wójta. Podkreśliła, że Wójt upoważnienia nie otrzymał wykreślono go ale 

uchwały radni nie odrzucili. W następnym punkcie podkreśliła brak współpracy z Starostwem 

Powiatowym w Kłobucku co negatywnie wpływa na realizację zadań między instytucjami. 

Konsekwencją takiego zachowania jest utrudnianie w realizacji prac inwestycyjnych oraz 

projektów. 

Wójt Piotr Derejczyk odniósł się do słów Radnej Stobieckiej mówiąc, że przesadą jest że nie 

spełnił oczekiwań wszystkich. Zaznaczył, że prosił 2 lata temu o referendum, dodał, że w 2024 

będą wybory i wtedy okaże się co będzie dalej. Kolejno odniósł się do zarzutu zdjęcia  

z porządku obrad ustawy o upoważnieniu wójta w kwestiach związanych z Ukrainą i nie 

wprowadzeniu tego po zmianach co jest jednoznaczne z odrzuceniem projektu. W następnej 

kolejności odniósł się do współpracy z Powiatem mówiąc, że inwestycje drogowe powinny 

przebiegać na tyle ile gmina finansuje daną inwestycję tyle samo powinien przekazać powiat 

na etapie partnerstwa. W dalszej wypowiedzi odniósł się do ulicy Topolowej mówiąc, że jeśli 

się uda to Gmina może w 2024 roku zrealizuje ten projekt. 

Radna Szymonik zabrała głos mówiąc, że brakuje Wójta na różnych uroczystościach. 

Wójt odpowiedział, że stara się na zaproszenia odpowiadać, ale ma też swoje życie osobiste  

i nie da się być w kilku miejscach w tym samym czasie.  

Radny Trzepizur zadał pytanie dlaczego dla jednego rolnika w ciągu 3 miesięcy utworzono 

drogę a on od 2016 roku prosi o utworzenie drogi biegnącej od Władysławowa w stronę 

Miedźna i w tym temacie nic nie da się zrobić. 

Wójt odpowiedział, że radny Trzepizur błędnie interpretuje zamianę działek, ponieważ dzięki 

tej zamianie 14 rolników będzie mogło dojechać do swoich pól. Dodał również, że remizy 

strażackie mogły nie być robione tylko droga o której mów Radny Trzepizur i może wtedy 

byłby zadowolony. Wójt dodał, że uważa, że gmina powinna połączyć drogą biegnącą  

z Władysławowa do Miedźna i to jest zaplanowane ale czy będzie dane to zrobić tego nie wie. 

Kolejno głos zabrał Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kłobuckiego Pan Mieczysław 

Szewczyk mówiąc, że nie był w radzie kiedy robiono tą drogę graniczną ponieważ była ona 

dużo wcześniej robiona. Dodał, że nie mówił o prywatyzacji służby zdrowia w Miedźnie czy 

w powiecie mówił, że w innych powiatach służba zdrowia prowadzona jest jako niepubliczna 

jednostka posiadająca kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia. Kolejnym tematem jaki 

poruszył było nieudostępnienie Raportu o stanie Gminy, mówiąc, że Rada Gminy też nie miała 

udostępnionego tego raportu w odpowiednim terminie a czas do analizy był zbyt krótki. Dodał 

również, że zbierając podpisy na ul. Topolowej ludzie byli rozgoryczeni takim postępowaniem 
co kilkukrotnie było zgłaszane przez mieszkańców na zebraniach sołeckich. Dodał, że Wójt nie 

ma żadnego kontaktu z ludźmi nawet na sesjach jest nieobecny. Nie zgadza się z wyrokiem 

Sądu, Kuratorium, Wojewodą czy Radą Rodziców. Jeśli chodzi o inwestycje to każda Gmina 



inwestuje. W raporcie wprowadzenia są ciekawe tak jakby rada nie istniała. Mieszkańcy maja 

też prawo wypowiedzieć się na różne tematy. Na stronie o Raporcie Gminy zauważył, że ludzie 

przestają się tym interesować co widać po spadku liczby wchodzących na stronę mieszkańców. 

A przecież zadaniem Gminy jest aktywowanie mieszkańców do działań. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Bęben przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

O godz. 18.10 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Małgorzata Grzyb opuściła 

posiedzenie Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania. 

Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zdzisław Bęben, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka 

PRZECIW (6) 

Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, 

Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Wotum zaufania nie zostało udzielone. Uchwała w sprawie nieudzielenia wotum zaufania 

Wójtowi Gminy Miedźno otrzymała numer 313/XLIX/2023. 

O godz. 18.29 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

O godz. 18.50 Przewodniczący wznowił obrady XLX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

11. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

12. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, 

Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 

Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Graj 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 314/XLIX/2023. 

 

14. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2022 rok. 

Członek Komisji Rewizyjnej Waldemar Wosiński odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2022 rok. 

 

15. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Członek Komisji Rewizyjnej Waldemar Wosiński odczytał uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, 

Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

PRZECIW (1) 

Ewelina Stobiecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 315/XLIX/2023. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Miedźno. 

O godz. 20.05 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

O godz. 20.10 Przewodniczący wznowił obrady XLX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

Radna Miśkiewicz złożyła wniosek dotyczący zdjęcia z porządku obrad punktu 17  

i przekazanie do ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Miedźno złożonej 

przez Panią A.W. na kolejne posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnej Miśkiewicz dot. zdjęcia z porządku obrad punktu 17. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, 

Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 

Wawrzyniak, Mirosław Zielonka 

PRZECIW (1) 

Zdzisław Bęben 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Wniosek został przyjęty, punkt zdjęto z porządku obrad. 

O godz. 20.13 Przewodniczący ogłosił przerwę. 

O godz. 20.15 Przewodniczący wznowił obrady XLX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

Radna Dorota Miśkiewicz omówiła projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 316/XLIX/2023. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2023-2036. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2023-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 317/XLIX/2023. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1609/7. 



Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1609/7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 318/XLIX/2023. 

 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości Skarbu Państwa  

w drodze darowizny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 319/XLIX/2023. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miedźno. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miedźno 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 



Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 320/XLIX/2023. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach chronionych i za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach chronionych i za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 321/XLIX/2023. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Miedźno na lata 2023-2030. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Miedźno na lata 2023-2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 322/XLIX/2023. 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno odczytał nazwiska osób które zostały zgłoszone do 

składu zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników. Zapytał czy są jeszcze osoby 

chętne do wykonywania tej funkcji.  

Wobec braku chętnych Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 323/XLIX/2023. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Miedźno. 

Podinspektor Piotr Korkus omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pani Ewelina Stobiecka 

złożyła formalny wniosek który podczas majowego posiedzenia komisji wspólnie  

z pozostałymi członkami wypracowała, dotyczący zmiany częstotliwości odbioru papieru (raz 

na 2 miesiące) i szkła (raz na 3 miesiące). 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia dot. zmiany zapisów w sprawie 

częstotliwości odbioru papieru (raz na 2 miesiące) i szkła (raz na 3 miesiące). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 

Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Konrad Puchała 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Wniosek został przyjęty. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Miedźno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr 

Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Konrad Puchała 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 324/XLIX/2023. 

 

27. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania 

tych odpadów. 



Podinspektor Piotr Korkus omówił projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 325/XLIX/2023. 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, 

Rozwoju Wsi i Rolnictwa na 2023 r. 

Radna Miśkiewicz odczytała propozycję planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

i Rolnictwa na 2023 r. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

i Rolnictwa na 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, 

Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 

Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb 

Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 326/XLIX/2023. 

 

29. Wolne wnioski. 

Radna Miśkiewicz zaprosiła w imieniu Stowarzyszenia Kreatywnych Kobiet wszystkich 

chętnych mieszkańców do udziału w 7 rajdzie „ Nasza Nadzieja” planowanym na 25 czerwca 

2023 roku. Wydarzenie połączone będzie z akcją charytatywną wspierające Oliwiera Dłubałę. 

Radna Miśkiewicz odczytała również informuję, że od dnia 30 maja 2023 roku do dnia 19 

czerwca 2023 roku do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

1. Pismo Mieszkańców ulicy Parkowej w Ostrowach nad Okszą z prośbą  o zamontowania 

progu zwalniającego przy wjeździe na ulicę od strony ulicy zakładowej oraz objęcie 

w/w ulicy strefą zamieszkania; 

2. Pismo od Starosty Kłobuckiego Henryka Kiepury w sprawie wybudowania chodnika na 

odcinku od skrzyżowania drogi powiatowej 2028S z drogą wojewódzką nr 492 do 

marketu „DINO” w miejscowości Ostrowy nad Okszą. 

Pisma do wglądu dostępne w Biurze Rady. 

 

30. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy. 

https://www.facebook.com/razemnawyzyny?__cft__%5b0%5d=AZW0gODhxgfo6NvdjyhPy4rytGNCijQvELOSdPrs_ejkTvQ7j4sxkyCX14CWmN1KFi3T09tpNCFxyt7Qk53WbJIBR1v6T0BCZUsSJpe36fXk_UHION6tRtdl-BefFTHtbcolM6Aqd8GYi7mY585EidK-nwDU0kbm12fscKrs433SzJNl-XtqRD1kTXb5Qymq67k&__tn__=-%5dK-R


W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy Miedźno 

Zdzisław Bęben zamknął posiedzenie XLIX Sesji Rady Gminy Miedźno. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Miedźno 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


